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Книга представляет собой каталог фотодокументов, созданных Г. М.  Дмитриевым-Садовниковым в 1912 г. 
на территории Ваховской волости Сургутского уезда. В ней содержатся не только собственно фотографии  
и их научное описание, но и информация о том, для чего и как именно создавался тот или иной предмет, изо-
браженный на них. Многие фотодокументы публикуются впервые.

Для широкого круга читателей – историков, учителей, коренных жителей Северо-Западной Сибири и всех 
интересующихся историей и культурой края.

This book is a catalogue of photo documents from the Tobolsk Historical-Architectural Museum Resort. They 
were taken by Grigory M. Dmitriev-Sadovnikov in 1912 in the basin of Vakh River, tributary to Ob’ river, the territory 
inhabited by the Khanty – indigenous people of the Western Siberia. It contains both the photos, their detailed 
description as well as information about how an item depicted was used and technology for its production. Many 
of these photo documents are published for the first time.

The book is intended for scholars, indigenous people of North-Western Siberia and the general public 
interested in the history and culture of the region.
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